
PROTOKÓŁ   Nr   XLVI / 10 
z  posiedzenia  Rady  Gminy  Wijewo odbytego w dniu 

                                      29    lipca   2010 r. 
==================================================== 
 

W  posiedzeniu  udział  wzięli: 
Członkowie   rady  zgodnie  z listą  obecności. 
Lista obecności  
stanowi zał. Nr 1 
Sołtysi  wsi gminy Wijewo zgodnie z listą   obecności. 
Lista obecności    
stanowi zał. Nr  2 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1.  Otwarcie 
2.  Przyjęcie  protokołu  z  poprzedniego  posiedzenia.  
3.  Interpelacje  i  zapytania  radnych.  
4.  Sprawozdanie  Wójta  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym. 
5.  Podjęcie  uchwał   w   sprawia:  
        1/    zaopiniowania przez Rade Gminy Wijewo projektu specjalnego obszaru  
                ochrony „Ostoja  Przemęcka” w sieci Natura 2000, 
        2/    wynagrodzenia  dla Wójta Gminy Wijewo, 
        3/     zmian w budŜecie gminy na 2010 rok 
5.  Zapytania i wolne wnioski. 
7.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
8.  Zakończenie. 
 
Ad. pkt. 1 
 

Obradom XLVI Sesji przewodniczył  Przewodniczący  Rady Gminy. Powitał  obecnych na sali  
członków  rady  oraz sołtysów. Przedstawił  proponowany porządek obrad, do którego  zebrani nie 
wnieśli  uwag. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe na 15 radnych obecnych jest 13 wobec czego  
podejmowane na dzisiejszym posiedzeniu  uchwały będą prawomocne. 
 

Ad. pkt. 2 
 

Przewodniczący  stwierdził, Ŝe protokół z poprzedniego posiedzenia odpowiada  przebiegowi 
obrad i zawiera wszystkie  tematy jakie były  poruszone. Wobec powyŜszego zaproponował aby 
protokół z poprzedniego posiedzenia  przyjąć  bez czytania. 
Do złoŜonej  propozycji nie  wniesiono  uwag. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęty został  bez czytania – jednogłośnie 
 
Ad. pkt. 3 
 
Radosław Zamiatała  -  chodnik na ul.  Zachodniej jest uszkodzony.  Przy wyjeździe  
                 w kierunku Wschowy  jest uszkodzony krawęŜnik i płytki. 
Stanisław Kasperski – przy posesji P. Sobeckiej  na ul. Powstańców Wlkp  w Wijewie przy  
                 większych opadach ciągle stoi kałuŜa, naleŜałoby udroŜnić studzienki. 
 
Ad. pkt. 4 
 
Informacja Wójta z pracy w okresie międzysesyjnym: 
25.06 – straŜacy zaprosili społeczeństwo na spotkanie pod hasłem ”pali się,” 
26.06 – tradycyjnie odbyły się na jeziorze Breńskim „WIANKI” 
27.06 – na teren gminy przybyła 14 osobowa grupa dzieci  z Ukrainy, która przebywała na 
ośrodku TPD w Brennie -  Ostrowie, 



29.06 – dokonano rozstrzygnięcia ofert na ścieŜkę rowerową  na Ostrów, wygrała firma P. Dydyny 
za kwotę 179 tys. zł. 
30.06 – odbyły się uroczystości Św. Floriana w Wieleniu , gdzie upamiętniono 15 lecie 
uczestnictwa straŜy w  obchodach odpustowych, 
01.07 – gościliśmy w urzędzie  dzieci z Ukrainy, 
02.07 – odwiedził gminę poseł Szczepański, w trakcie rozmowy poruszono sprawę pracy 
parlamentu, 
03.07 –rodzice wraz z dziećmi  towarzyszącymi gościom z Ukrainy zorganizowały poŜegnanie w 
altance w Brennie 
04.07 – odbyła się druga tura wyborów prezydenckich, 
06.07 – uczestniczyłem w posiedzeniu MZWiKW we Wschowie gdzie  złoŜono sprawozdanie 
z działalności, omówiono tryb prac nad budŜetem oraz dokonano zmiany statutu. 
07. 07 – zostałem zaproszony na posiedzenie Rady Sołeckiej wsi Brenno gdzie omówione zostały 
zasady tworzenia stowarzyszenia,  
08.07 – spotkałem się z projektantami ORLIKA  i kanalizacji. Uzgodniono szczegóły dot. terminów 
i sposobu realizacji, 
10.07 – uczestniczyłem w absolutorium WyŜszej Szkoły Zarządzania i Marketingu w Lesznie  
    - odbyła się WIJEWIADA, 
18.07 – odbyło się ślubowanie  MłodzieŜowych DruŜyn PoŜarniczych, które  szkoliły się na terenie 
Brenna Ostrowa. W obozie uczestniczyło 170 osób z całego powiatu. 
20.07 – wspólnie z Prezesem OSP Brenno ustaliliśmy sposób przekazania  dla jednostki 
samochodu przez Szkołę PoŜarnictwa w Częstochowie, 
21.07 – spotkałem się z Dyr. Szkoły Podstawowej w celu dokonania zmian w arkuszu 
organizacyjnym, 
22.07 – z zespołem projektowym kanalizacji omówiliśmy szczegóły projektu, 
23.07 – zostałem zaproszony na obchody święta Policji do Leszna , 
29.07 – dokonano otwarcia Trzebani, projekt i wykonanie oceniono bardzo wysoko, 
 
Ad. pkt.  5 
 
1/    projekt uchwały w sprawie zaopiniowania przez Radę Gminy Wijewo projektu specjalnego  
        obszaru ochrony „Ostoja  Przemęcka” w sieci Natura 2000 przedstawił  Przewodniczący  
         Rady Gminy. 
Poinformował, Ŝe poprzednia  uchwała w tej sprawie była podejmowana w czerwcu 2009 roku. 
Obecnie  teren „Ostoi Przemęckiej”  został rozszerzony o dalsze tereny oraz zagęszczony. 
Radosław Zamiatała  - czy nasze zdanie będzie miało wpływ na podjęte decyzje. W piśmie  
          zaznaczyli, Ŝe przyczyny społeczno ekonomiczne nie będą uwzględniane, a takie głownie  
          zastrzeŜenia chcielibyśmy wnieść. 
Stanisław Kasperski – pomimo małej szansy na uwzględnienie naszych uwag powinniśmy to 
           zrobić poniewaŜ w przyszłości zawsze moŜemy się usprawiedliwić, Ŝe zgłaszaliśmy  
           problem. 
Alojzy Wolniczak  -  w wykazie ujęto  ochronę  jelonka a wcześniej mówiliśmy  równieŜ o ochronie  
           bączka. 
Wójt -  bączek nadal podlega ochronie ale z innego programu. 
Przewodniczący zaproponował w pierwszej kolejności, mając na uwadze wcześniejsze decyzje 
w tej sprawie, przegłosowanie  wersji uchwały opiniującej  projekt specjalnego obszaru 
negatywnie. 
Uchwała  Rady Gminy Wijewo NR XLVI/ 300 /10 w sprawie zaopiniowanie przez Radę Gminy 
Wijewo projektu specjalnego obszaru ochrony „Ostoja  Przemęcka” w sieci Natura 2000 w wersji 
negatywnej podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała  stanowi załącznik Nr 3 
                 
2/    projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia  dla Wójta Gminy Wijewo przedstawił    
       Stanisław Kasperski. 
Poinformował, Ŝe wynagrodzenie dla Wójta  ustala rada w drodze uchwały. W związku z faktem, 
Ŝe przez ostatnie 2 lata nie dokonywano zmian w angaŜu został przygotowany projekt  uchwały 
zmieniający wyposaŜenie o stopę inflacji czyli o 3 %. 



Uchwała  Rady Gminy Wijewo NR XLVI/ 301 /10 w sprawie wynagrodzenia  dla Wójta Gminy 
Wijewo podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała  stanowi załącznik Nr 4 
 
3/     projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2010 rok przedstawił  
        Przewodniczący Rady Gminy. 
Skarbnik wyjaśniła szczegóły dokonanych zmian. 
Uchwała  Rady Gminy Wijewo NR XLVI/ 302 /10 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2010 rok 
Podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała  stanowi załącznik Nr 5 
 
Ad. pkt. 6 
 
Józef Pukacki – podziękował za przekazane środki i wykonanie ul. Polnej w Brennie. 
Urszula Rimke – czy na Ostrowie są ratownicy i osoba sprzątająca. 
Sławomir Zając – kiedy zostanie zamontowany agregat na hydroforni w Zaborówcu. 
 Alojzy Wodniczak - 
   1/ po której stronie będzie robiony chodnik na ul. Kargowskiej, 
   2/  woda spływająca z Koźlego Rynku wymywa dziurę  na ul. Sportowej, 
Marian Białas - 
   1/  ponowił wniosek o wycięcie drzew na ul. Staroleszczyńskiej na odcinku  pod górę, gdzie nie 
moŜna przejechać, 
    2/  po dokonanej nalewce woda z drogi nie jest właściwie odprowadzana, ktoś  wykonał zły 
projekty, spływa po przeciwnej stronie kanalizacji deszczowej i zalewa posesje. 
Edwin Wojciech – telekomunikacja prowadząc prace na ul. Lipowej przekopała drogę, obecnie  
                      w tym miejscu  robi się  coraz większe zagłębienie. 
Radosław Zamiatała  -  parking przy ośrodku zdrowia jest w fatalnym stanie, wskazane byłoby  
             jego utwardzenie. 
Stanisław Kasperski przedstawił treść pism jakie wpłynęły do rady w sprawie podziękowania  za  
pomoc udzieloną powodzianom oraz w sprawie  pomocy konkretnym gminom ( Kawęczyn, Gąbin i 
Jodłowa). 
 
Ad. pkt.  7 
 
Na interpelacje, zapytania i wnioski odpowiedział Wójt : 
1/  jeśli  uszkodzenie chodnika jest w obrębie skrzyŜowania to powinien naprawić ZDW, 
Krzysztof Grabsztunowicz – będzie naprawione  jak rozpoczną budowę chodnika na  
ul. Kargowskiej. 
2/  Studzienkę na ul. Powstańców Wlkp zgłosimy do ZDP, 
Stwierdził, Ŝe im więcej buduje się dróg tym więcej uwag i większe wymagania, 
3/ artykuł w gazecie dot. plaŜy gminnej był nieobiektywny i zawierał niesprawdzone fakty, 
NaleŜy się zastanowić nad plaŜą odpłatną z pełnym zapleczem. 
4/  agregat miał być zamontowany do końca miesiąca, 
5/ przetarg na budowę chodnika na ul. Kargowskiej wygrał P. Willer i będzie budowany po lewej 
stronie drogi, 
6/  wycinki drzew dokonamy jesienią, 
7/  wystosujemy pismo do ZDP w sprawie  odpływu wody. 
Sławomir Zając -  naleŜałoby zwrócić teŜ uwagę na uszkodzone krawęŜniki, przypomnimy się w 
Telekomunikacji o naprawienie  drogi, 
9/ czy zdaniem radnych plac przy Ośrodku Zdrowia   ma być utwardzony, 
Roman Jęśkowiak – plac ten jest duŜy i niefunkcjonalny ze względu na bramy od pomieszczeń  
        gospodarczych. PołoŜenie płytek przedroŜy i nie załatwi sprawy parkingu, 
Ireneusz Dydyna – jeśli będzie robiony remont to proszę pomyśleć o oświetleniu, jest tam zimą 
      ciemno. 
 



Wójt – apeli o pomoc dla powodzian z poszczególnych gmin będzie coraz więcej. StraŜ wystąpiła 
z propozycją ale nikt nie wie jak to bezpiecznie przekazać, aby było  zgodnie z prawem. Zapewnił, 
Ŝe  w miarę moŜliwości i środków będziemy pomagać poszkodowanym w powodziach. 
Wyjaśnił, Ŝe  prace remontowe  w WDK w Wijewie są prowadzone pod zaplecze  ORLIKA. Udało 
się nam wynegocjować aby wykorzystać istniejące sanitariaty i nie budować drugiego 
oddzielnego. Powstał problem, poniewaŜ  część obecnego szamba znajduje się w  terenie 
budowy boiska, nie moŜna przesunąć, będziemy zmniejszać jego objętość. 
Boisko do gry w piłkę w Brennie będzie oddane do uŜytku w połowie sierpnia. 
Alojzy Wolniczak – gazety rozpisują się na temat Szlaku Konwaliowego. Kto jest  odpowiedzialny  
za jego  utrzymanie, czystość i  droŜność. 
Wójt – uwaŜam, Ŝe głównym powodem  niedroŜności jest  zakaz koszenia trzcin. Po odmuleniu 
jeziora Miałkiego było dobrze ale szybko wróciło do stanu poprzedniego,  jeziora zarastają. 
Poinformował, Ŝe jest szansa na  odbudowe wiatraka P. Kubickiego. NaleŜy się zastanowić gdzie 
moŜna go przenieść. 
 
Ad. pkt.  8 
 
Wobec braku dalszej dyskusji przewodniczący Rady Gminy  stwierdził, Ŝe porządek posiedzenia  
został wyczerpany, podziękował za  uczestnictwo  i zakończył obrady. 
 
 
Na tym  protokół  zakończono. 
 
 
 


